

CONTENTS

目录

- 01** 公司介绍
Company Introduction
- 02** 全自动丝印机系列
Fully Automatic Screen Printing Machine Series
- 10** 非标丝印机系列
Customized Screen Printing Machine Series
- 14** 转盘丝印机系列
Rotary Screen Printing Machine Series
- 16** 标准丝印机系列
Standard Screen Printing Machine Series
- 20** 全自动移印机系列
Fully Automatic Pad Printing Machine Series
- 24** 非标移印机系列
Customized Pad Printing Machine Series
- 28** 标准移印机系列
Standard Pad Printing Machine Series
- 32** 陶瓷印花机系列
Ceramic Pad Printing Machine Series
- 34** 画线机系列
Line Drawing Machine Series
- 36** 耗材
Consumables



COMPANY INTRODUCTION

公司介绍

东莞市好合机械有限公司成立于2006年，是一家集研发、生产、销售、服务为一体的综合性企业。公司设有独立的研发中心、颇具规模的现代化厂房、装配生产线和品质检测中心，机器的每一个零配件均由公司独立完成。

凭借着先进的设备和精湛的工艺，公司陆续推出移印机、丝印机、全自动印刷机、陶瓷印花机及周边设备，设计美观、质量保证、规格齐全，倍受广大用户青睐。

公司面向新老客户郑重承诺，机械设备均采用原装气动、电子元件，并直接从总公司大批量采购，大大降低了采购及管理成本，从而以超值的价格回馈新老客户。以“精确结构、精良用材”作为精工制造产品的最高原则，并通过对所有原材料、每一个零部件以及生产过程，每一道工序、每一件产品的严格把关来保证产品质量要求以及配套能力，使我们合作的每一个客户真正得到“省心、省事、省钱”。

公司一贯遵循“质量第一、顾客至上”的宗旨，以“诚”“信”为行业准则，为用户提供优质的产品、优良的服务和优惠的价格。愿我们的诚信与行动换取您对本公司的信任，同心协力，共创辉煌！

HOWELL PRINT TECHNOLOGY LIMITED was established in 2006, is a research and development, production, sales and service as one of the comprehensive enterprises. Howell has an independent R & D center, a large scale of modern plant, assembly production line and quality testing center, each part of the machine are completed by Howell independently.

With advanced equipment and exquisite technology, Howell has launched pad printing machine, screen printing machine, automatic printing machine, ceramic printing machine and peripheral equipment, beautiful design, quality assurance, complete specifications, favored by the majority of users.

Howell for new and old customers solemn commitment, mechanical equipment are using original pneumatic, electronic components, and directly from the head office mass procurement, greatly reducing the procurement and management costs, so as to give back to new and old customers at a value price. With "precise structure, excellent materials" as the highest principle of manufacturing products, and through the strict control of all raw materials, every component and production process, each process, each product to ensure product quality requirements and supporting capabilities, so that each customer of our cooperation really get "Hassle-free, time-saving, and cost-effective".

Howell has always followed the "quality first, customer first" purpose, to "honesty" and "trust" as the industry standard, to provide users with quality products, excellent service and preferential prices. May our integrity and action in exchange for your trust in the Howell, work together to create brilliant!